


禱告會
Prayer Meeting



請往前坐

來遇見我們的神

Please fill the seats 
in the front first

Prepare to Meet our God



禱告事項
Prayer Requests



為 門訓裝備課程 禱告

求神求神感動弟兄姐妹們
樂意分別時間接受裝備成為主的精兵

預備自己參與宣教
Pray that brothers and sisters are willing to set aside time to participate, 

to be equipped as soldiers of the Lord and to prepare themselves to participate in missionary work.

為要成全聖徒，各盡其職，建立基督的身體，
直等到我們眾人在真道上同歸於一，認識神的兒子，得以長大成人，滿有基督長成的身量。

12 to equip his people for works of service, so that the body of Christ may be built up

13 until we all reach unity in the faith and in the knowledge of the Son of God and become mature, attaining to the whole measure of the fullness of Christ.

以弗所書 Ephesians 4:12-13



為 核心價值三
積極態度 - 常主動能承擔的落實 禱告

求神帶領每個牧區及事工團隊
可以學習彼此相顧，喜樂配搭越服事越甘甜

一起同心建造基督榮耀的身體
Pray for the implementation of core value three, positive attitude –

always taking the initiative to take up responsibilities. 

We ask God to lead each ministry team to experience unity, 

mutual care, joyful collaboration, and together build the glorious body of Christ in the second half of the year!

因為人子來，並不是要受人的服事，乃是要服事人，並且要捨命作多人的贖價。
For even the Son of Man did not come to be served, but to serve, and to give his life as a ransom for many.”

馬可福音 Mark 10:45



4C核心價值

凡事靠神－常禱告有行動
Rely on God in everything - always pray then take action

成全團隊－常喜樂能配搭
Complete the team - always joyful and able to collaborate with each other

積極態度－常主動能承擔
Positive attitude - always take the initiative to take up responsibilities 

 

效法耶穌－有恩典有真理
Follow Jesus - have grace and truth

僕人領袖－有忠心有謙卑
Servant Leader - Loyalty and Humility

CORE VALUE





上週經文 Last Week Scripture

使徒行傳 Acts 3:16

我們因信他的名，
他的名便叫你們所看見所認識的這人健壯了；

正是他所賜的信心，
叫這人在你們眾人面前全然好了。

By faith in the name of Jesus, this man whom you see and know was made strong. 

It is Jesus’ name and the faith that comes through him 

that has completely healed him, as you can all see.



讀經＆信息
Scripture & Message



撒母耳記上 1 Samuel 16:1-13

16:1 耶和華對撒母耳說：「我既厭棄掃羅作以色列的王，你
為他悲傷要到幾時呢？你將膏油盛滿了角，我差遣你往伯利恆
人耶西那裏去；因為我在他眾子之內，預定一個作王的。」
16:2 撒母耳說：「我怎能去呢？掃羅若聽見，必要殺我。」
耶和華說：「你可以帶一隻牛犢去，就說：『我來是要向耶和
華獻祭。』1 The LORD said to Samuel, “How long will you mourn for Saul, since I 

have rejected him as king over Israel? Fill your horn with oil and be on your way; I am 

sending you to Jesse of Bethlehem. I have chosen one of his sons to be king.” 2 But 

Samuel said, “How can I go? If Saul hears about it, he will kill me.” The LORD said, “Take 

a heifer with you and say, ‘I have come to sacrifice to the LORD.’



撒母耳記上 1 Samuel 16:1-13

16:3 你要請耶西來吃祭肉，我就指示你所當行的事。我所指
給你的人，你要膏他。」16:4 撒母耳就照耶和華的話去行。
到了伯利恆，那城裏的長老都戰戰兢兢地出來迎接他，問他
說：「你是為平安來的嗎？」 3 Invite Jesse to the sacrifice, and I will show 

you what to do. You are to anoint for me the one I indicate.” 4 Samuel did what the 

LORD said. When he arrived at Bethlehem, the elders of the town trembled when they 

met him. They asked, “Do you come in peace?”



撒母耳記上 1 Samuel 16:1-13

16:5 他說：「為平安來的，我是給耶和華獻祭。你們當自潔，
來與我同吃祭肉。」撒母耳就使耶西和他眾子自潔，請他們來吃
祭肉。16:6 他們來的時候，撒母耳看見以利押，就心裏說，耶
和華的受膏者必定在他面前。16:7 耶和華卻對撒母耳說：「不
要看他的外貌和他身材高大，我不揀選他。因為，(耶和華)不像
人看人：人是看外貌；耶和華是看內心。」5 Samuel replied, “Yes, in 

peace; I have come to sacrifice to the LORD. Consecrate yourselves and come to the 

sacrifice with me.” Then he consecrated Jesse and his sons and invited them to the 

sacrifice.6 When they arrived, Samuel saw Eliab and thought, “Surely the LORD’s anointed 

stands here before the LORD.” 7 But the LORD said to Samuel, “Do not consider his 

appearance or his height, for I have rejected him. The LORD does not look at the things 

people look at. People look at the outward appearance, but the LORD looks at the heart.”



撒母耳記上 1 Samuel 16:1-13

16:8 耶西叫亞比拿達從撒母耳面前經過，撒母耳說：「耶和華
也不揀選他。」16:9 耶西又叫沙瑪從撒母耳面前經過，撒母耳
說：「耶和華也不揀選他。」16:10 耶西叫他七個兒子都從撒
母耳面前經過，撒母耳說：「這都不是耶和華所揀選的。」8 

Then Jesse called Abinadab and had him pass in front of Samuel. But Samuel said, “The 

LORD has not chosen this one either.”9 Jesse then had Shammah pass by, but Samuel 

said, “Nor has the LORD chosen this one.”10 Jesse had seven of his sons pass before 

Samuel, but Samuel said to him, “The LORD has not chosen these.”



撒母耳記上 1 Samuel 16:1-13

16:11 撒母耳對耶西說：「你的兒子都在這裏嗎？」
他回答說：「還有個小的，現在放羊。」撒母耳對
耶西說：「你打發人去叫他來；他若不來，我們必
不坐席。」11 So he asked Jesse, “Are these all the sons you have?” 

“There is still the youngest,” Jesse answered. “He is tending the sheep.” 

Samuel said, “Send for him; we will not sit down until he arrives.”



撒母耳記上 1 Samuel 16:1-13

16:12 耶西就打發人去叫了他來。他面色光紅，雙目清秀，
容貌俊美。耶和華說：「這就是他，你起來膏他。」
16:13 撒母耳就用角裏的膏油，在他諸兄中膏了他。從這日
起，耶和華的靈就大大感動大衛。撒母耳起身回拉瑪去了。
12 So he sent for him and had him brought in. He was glowing with health and had a 

fine appearance and handsome features. Then the LORD said, “Rise and anoint him; 

this is the one.” 13 So Samuel took the horn of oil and anointed him in the presence of 

his brothers, and from that day on the Spirit of the LORD came powerfully upon David. 

Samuel then went to Ramah.



卑微之地揀選之處
撒母耳記上 16:1-13

張宗培牧師 PASTOR WILSON



回應
Response





為非洲宣教士瑞麟&麗恩一家 禱告

1. 我們即將在這個禮拜搬去新的基地，求主幫助我們盡快適應，
尤其是小蓓，也跟鄰居社群能建立好的關係。

We are about to move to our new base this week. Please pray that the Lord 

helps us adapt quickly, especially our daughter, and that we can build good relationships 

with the neighboring community. 

2. 我們即將可以進行第一次的語言測驗（第一階段）
求主幫助我們完成剩下的課程，

也透過測驗知道自己現在的程度到哪裡。
We are about to take the first language test (Phase One). Please pray that the Lord helps 

us complete the remaining courses and that through the test, 

we can know which level we are currently in. 



3. 為今年最快4月能出發的隊員Lydia 禱告，
求神預備，簽證也能順利拿到。

Pray for Lydia, a team member who hopes to depart as soon as April. 

May God prepare her and may her visa application go smoothly.

4. 為我們未信主的家人禱告，
求神開恩讓他們有機會聽見福音認識耶穌。

Pray for our family members who have not believed in the Lord, 

and ask God to give them the opportunity to hear the gospel and know Jesus.

為非洲宣教士瑞麟&麗恩一家 禱告





本週經文 This Week Scripture

撒母耳記上 1Samuel 15:22

撒母耳說：
耶和華喜悅燔祭和(平安)祭，
豈如喜悅人聽從他的話呢？

聽命勝於獻祭；
順從勝於公羊的脂油。

But Samuel replied: “Does the LORD delight in burnt offerings and sacrifices 

as much as in obeying the LORD? To obey is better than sacrifice, 

and to heed is better than the fat of rams.



家裡的事
Announcements



愛宴服事 Luncheon service

3/17

3/24

打飯就位 善後清理

長青 Ichthus、 J個

新心望旺 社青猶獅



八福之八
為義受逼迫之福

張宗培 牧師

信
仰



下週預告



★3/24 主日崇拜地點

➔全人教育村北棟 B1 - 兩嘉演藝廳
兩嘉演藝廳

(瑞麗堂)
4C教會



門徒學校(上)
屬靈生命成長101

3/31 開課，週日15:30｜地點未定

門徒學校(下)
發現神賦予的恩賜

3/31 開課，週日15:30｜地點未定

幸福大學(下)
成為屬靈的牧羊人

3/31 開課，週日15:30｜地點未定

繳費/紙本報名：淑敏姐妹

余愛天 傳道

劉蕓 姐妹

高天圓 牧師 何素華 姐妹

廖慕安哲弟兄李洲擎 弟兄

唐恩生 弟兄







第一次來嗎？FIRST TIME HERE?

期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單→

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美
Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你
With the love of God, I love you genuinely



願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們



祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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